
Ny Glommakryssing nå! 
Det har tatt altfor lang tid å få på plass en ny Glommakryssing. Ny Glommakryssing er 
samfunnsøkonomisk lønnsomt, og vil lette hverdagen for folk på østsida av Glomma. Slik det 
er i dag – kommer ikke bussen frem – det å kjøre kollektivt er dermed ikke et alternativ. Vi 
må være pådrivere for realisering av ny bru! 
 
Aurskog-Høland Arbeiderparti vil: 

• Glommakryssing nå! 
• At kostnadene i liten grad skal finansieres av bilistene 
• Ha tiltak for å redusere kø til ny bru er på plass. 

 
Forslag fra styret i Aurskog-Høland Arbeiderparti.  

Aurskog-Høland Arbeiderparti oversender forslaget til videre behandling på Akershus 
Arbeiderparti sitt årsmøte. 

 


